# 2021/2022 學年入學考試加分計劃 ADMISSION EXAMINATIONS BONUS POINTS SCHEME 2021/2022

## 申請結果 | APPLICATION RESULT

### 注意事項:

- 下表所列之考生將可獲得加分·獲加分數將 於5月聯考成績公佈時一併公佈。
- 2. 考生(包括將獲加分者)須參加入學考試· 以進行入學甄選·所需參與之考試項目·因 應其報考課程之入學要求而有所不同·可包 括「四校聯考」全部或部分考試科目及/或 由本院自設之專設試和面試。
- 3. 考生可自 2 月 24 日起登入<u>學院網頁</u>下載「專設試及面試通知書」及自 3 月 10 日起下載「聯考准考證」。請按時參加考試。
- 4. 如考生姓名沒有包括在名單內·即表示其申 請未符合相關計劃之要求。

#### **IMPORTANT NOTES:**

- Candidates listed in the table below are eligible for award of bonus points. The exact bonus points being awarded shall be announced upon release of the JAE results in May.
- All candidates should join the admission exam(s) to gain admission. The specific exams required for admission vary according to individual programmes. They may include all or some of the JAE subjects and/or specialized exams and interviews organized by MPI.
- 3. The Admission Exam Notice and the JAE Exam Permit will be available for download on MPI's <u>Candidate Portal</u> starting from 24 February and 10 March respectively.
- 4. Candidates have not fulfilled the requirement(s) of the relevant scheme if their names are not on the list.

考生編號 Candidate No.	姓名 Name	考生編號 Candidate No.	姓名 Name
103085	趙穎軒	106547	李中慶
103177	陳美淘	106996	盧永亨
103251	薛卓蘭	107478	田銘恩
103644	蕭曉盈	107494	姚立仁
103677	陳子傲	107645	李碧君
103802	洪司帆	108201	黎蘊怡
104159	鄭家瑜	108468	廖振華
104483	楊嘉穎	108592	劉宏宇
104526	梁芷瑤	108768	鄺子健
104942	林嘉豪	108827	吳柏彤
105031	王梓駿	109382	譚晞彤
105272	龐澤霖	109709	羅仁頌
105880	楊政嵐	109758	王鴻龍

# 2021/2022 學年入學考試加分計劃 ADMISSION EXAMINATIONS BONUS POINTS SCHEME 2021/2022

## 申請結果 | APPLICATION RESULT

### 注意事項:

- 下表所列之考生將可獲得加分·獲加分數將 於5月聯考成績公佈時一併公佈。
- 2. 考生(包括將獲加分者)須參加入學考試· 以進行入學甄選·所需參與之考試項目·因 應其報考課程之入學要求而有所不同·可包 括「四校聯考」全部或部分考試科目及/或 由本院自設之專設試和面試。
- 3. 考生可自 2 月 24 日起登入<u>學院網頁</u>下載「專設試及面試通知書」及自 3 月 10 日起下載「聯考准考證」。請按時參加考試。
- 4. 如考生姓名沒有包括在名單內·即表示其申 請未符合相關計劃之要求。

#### **IMPORTANT NOTES:**

- Candidates listed in the table below are eligible for award of bonus points. The exact bonus points being awarded shall be announced upon release of the JAE results in May.
- All candidates should join the admission exam(s) to gain admission. The specific exams required for admission vary according to individual programmes. They may include all or some of the JAE subjects and/or specialized exams and interviews organized by MPI.
- 3. The Admission Exam Notice and the JAE Exam Permit will be available for download on MPI's <u>Candidate Portal</u> starting from 24 February and 10 March respectively.
- 4. Candidates have not fulfilled the requirement(s) of the relevant scheme if their names are not on the list.

考生編號 Candidate No.	姓名 Name	考生編號 Candidate No.	姓名 Name
110016	卓靖儀	114067	麥偉傑
110784	王鈞均	114257	黃健民
111311	許晴儀	114943	李君移
111477	古偉麟	115619	李志浩
112269	徐冠賢	116039	陳浩鵬
112285	黃榮俊	116096	布曉琳
112715	李明軒	116286	黃凱賢
112772	趙穎瑜	116757	梁碧瑤
112798	李凱程	116989	吳文碩
112830	李芷棋	117086	郭子健
112954	蘇澤彬	117144	關麗霞
113804	劉澤希	117193	蔡嘉俊
113846	劉嘉莉	117425	胡咏同

# 2021/2022 學年入學考試加分計劃 ADMISSION EXAMINATIONS BONUS POINTS SCHEME 2021/2022

## 申請結果 | APPLICATION RESULT

### 注意事項:

- 下表所列之考生將可獲得加分·獲加分數將 於5月聯考成績公佈時一併公佈。
- 2. 考生(包括將獲加分者)須參加入學考試· 以進行入學甄選·所需參與之考試項目·因 應其報考課程之入學要求而有所不同·可包 括「四校聯考」全部或部分考試科目及/或 由本院自設之專設試和面試。
- 3. 考生可自 2 月 24 日起登入<u>學院網頁</u>下載「專設試及面試通知書」及自 3 月 10 日起下載「聯考准考證」。請按時參加考試。
- 4. 如考生姓名沒有包括在名單內·即表示其申 請未符合相關計劃之要求。

#### **IMPORTANT NOTES:**

- Candidates listed in the table below are eligible for award of bonus points. The exact bonus points being awarded shall be announced upon release of the JAE results in May.
- All candidates should join the admission exam(s) to gain admission. The specific exams required for admission vary according to individual programmes. They may include all or some of the JAE subjects and/or specialized exams and interviews organized by MPI.
- 3. The Admission Exam Notice and the JAE Exam Permit will be available for download on MPI's <u>Candidate Portal</u> starting from 24 February and 10 March respectively.
- 4. Candidates have not fulfilled the requirement(s) of the relevant scheme if their names are not on the list.

考生編號 Candidate No.	姓名 Name	考生編號 Candidate No.	姓名 Name
118183	董洢彤	120016	陳浠瑤
118498	馮天諾	121824	周柏皓
118597	謝凱欣	121907	梁天朗
118670	何存照	123176	凌子桓
119033	甄家然	125148	李康怡
119900	徐義凱		